

Faculte St. Jean Follies...

J'ai assisté le 31 Janvier dernier a l'assemblée générale de l'Association des Universitaires de la Faculté Saint-Jean (AUFJSJ). Cette dite assemblée générale fut convoquée à la suite d'une remise de petition ayant pour objet, le renversement du présent conseil étudiant.

Les raisons qui ont motivé le groupe d'étudiants à faire circuler une telle petition se résument à la mauvaise représentation des étudiants(tes) de la Faculté Saint-Jean par le conseil sortant, son inefficacité à promouvoir les activités culturelles et surtout, la gestion financière faite par ce conseil.

Revenons à notre assemblée générale. En premier lieu, l'ordre du jour!!! C'est la première fois que je me présente à une assemblée sans qu'il y ait un "ORDRE DU JOUR". Alors quels seront les thèmes abordés à l'assemblée? Dans quel ordre allons-nous procéder? Telles sont les questions que je me suis posé en assistant au pré-lude de cette assemblée.

Nous nous sommes donc butés à un ordre du jour inexistant! Cela

suppose évidemment, un "FREE FOR ALL" complet. De plus, comme l'objet de l'assemblée portait principalement sur une demande de démission du conseil, comment se fait-il que le président du dit conseil présidait cette assemblée? Enfin, puisqu'aucune procédure n'a été appliquée, pourquoi aurait-on demandé un président impartial?

La réaction du conseil fut immédiate, avant même qu'une question soit posée; Justification des dépenses. Ils ont passé en revue les déboursés de l'association en justifiant le manque de pièces justificatives par le manque de temps... parce qu'après avoir acheté des balles de ping-pong, ils laissent les factures dans leur sac et qu'enfin, le tout disparaissait mystérieusement! Le président a même promis un \$500.00 additionnel aux finissants et ce de façon unilatérale. La consultation auprès du conseil a tellement été rapide qu'on y a vu que du feu!

De toute façon, pour ce qui est du budget, je ne prends pas posi-

tion car une vérification préalable des livres s'impose par les autorités du campus principal. Le vote de la motion fut la cerise sur le sunday! En effet, on a demandé que le vote se fasse de façon secrète... rejeté! En fait, la constitution du "Student's Union" précise, à l'article 8 de la section numero 600, que le vote en question aurait du être pris par scrutin secret. "Voting on all motions and amendments shall be done by secret ballot". Or, ceci constitue un vice de procédure qui pourrait rendre le résultat du vote non-exécutoire!

Dernier détail, lors du vote à main levée, même les absentions ont été incluses dans le compte, alors qu'il aurait fallu procéder autrement c'est-à-dire, en comptant ceux ou celles qui sont en faveur de la motion, ceux ou celles qui sont contre et enfin, ne pas comptabiliser les absentions.

Au fait, avez-vous déjà vu un président compter les votes d'une motion qui le met en question avant le 31 Janvier 1986?

"Un syndicaliste"

a bilingual view of the issue

I attended the Jan. 31 General Assembly of the Faculte St. Jean Student Union. This general meeting was called to discuss a petition that was circulated which called for the impeachment of the FSJ SU executive.

The reasons behind the petition were that the present executive was incompetent in organizing cultural activities and in financial matters.

But back to the general meeting. First of all, the agenda. This was the first time I've ever seen a meeting without an agenda. What was to be discussed? How were we to proceed? These were the questions that popped to my mind.

Without an agenda, the meeting

degenerated to a complete free-for-all. Also, considering that the object of the meeting was the impeachment of the present executive, why did the president of the executive in question preside as chair over the meeting? But since there was no agenda, why would we want an impartial chair anyway?

The reaction of the executive was swift. Before the first question was asked, they started justifying their fiscal competence. While going over their expenses, they justified the lack of receipts by saying they had insufficient time. Tales of vanishing bills abounded. The president even unilaterally gave the graduating class \$500 extra.

Nevertheless, as for the budget, I

don't think anymore should be said until a main campus audit is completed. But the vote on the impeachment motion was the icing on the cake. A request for a secret ballot was rejected. In fact, the main campus students' union constitution (article 8, #600) states that the vote should have been by secret ballot. This procedural error should have nullified the result of the vote.

Finally, abstentions were included in the vote count when they should not have been.

Have you ever seen a person up for impeachment count the votes of the motion calling for his impeachment?

Un syndicaliste

Important Staff Meeting!!!(yet again)
Editor in chief razz-ifacation at 4:00 pm, Rm 282, SUB



HOUSING AND FOOD SERVICES

'We Serve You Better'
Congratulations to Russell

Gottschalk, Harry Sumantri, Scott
Bouchard and James Cumberland

Winners of the Incredible Capers Sweepstakes
Contest at CAB Cafeteria, THE SUB WAY,
Mini Mart and THE SHIP respectively.



Left to right: James Fougere, Saga District Manager; Dave Bruch, Director of Housing & Food Services (presenting Russell Gottschalk with his prize of a Sony Watchman); Larry Llewellyn, Food Services Officers; and Ed Fafard, Coca-Cola.

Thank You For Your Continued Patronage
We look forward to seeing You for our
next contest

the
Yellow Brick Road
hair grooming exclusively for men

10th Anniversary Special
We are offering all University Students
A \$10 CUT!
Includes wash, cut & style.
(Offer good until May 1986. I.D. Card must be shown.)
P.S. Looking for a break between classes? Make our place your place... to shoot a game of pool... get a shave... use our suntan booth... or just grab a friendly cup of coffee!

14804 Stony Plain Road 452-9088 12848 - 97 Street 478-1095 8621 - 109 Street 432-0055

l'etpress

Deli Sandwiches made to order
Quality Selection of Fresh Salads
Homemade Soup
Gourmet Desserts
Superior selection of
Breakfast Pastries
Daily Specials
Licensed for Beer & Wine
11:30 a.m. - 8:00 p.m.
HOURS: 7:00 a.m. - 8:00 p.m.
Main Floor SUB

Call 432-2090 for all
your catering needs.

10th ANNIVERSARY SPECIAL

Students Only
A \$10 Cut
Includes wash, cut & style
Men only
Ladies \$14.00
Includes wash, cut & style
Perm Special — \$30.00

CAMPUS HAIR CENTRE
8625 - 112 Street 439-2423; 439-1078
Open Tuesday to Saturday
9:00 AM to 5:30 PM

SUELECTION

NEED SOME
EXTRA CASH?

The Students' Union requires staff for the election
March 12, 13, 14. Help us out and earn \$5.50/hour.
For further information and application forms, please
contact the SU Returning Office (Room 234 SUB) or
the Receptionist, SU Executive Offices (Room 259
SUB).
Deadline: February 14, 1600 hours.